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Puka Keskkooli hoolekogu koosoleku 

 

protokoll nr 7 

 

Toimumise aeg:  11. aprillil 2016 Puka Keskkoolis 

Koosoleku algus 17.00,  lõpp 17.45  

 

Juhatas Piret Vahi 

Protokollis Ester Muni 

Osalesid Puka Kk  direktor Tõnis Mark, Harri Irv, Dagmar Tiirmaa, Urmo Laikask, Ana 

Vink, Teiri Teder,.  

Puudusid: Reelika Hunt ja Esta Hainsalu. 

 

 

Päevakord: 

 

1.Arvamuse avaldamine  Puka Keskkooli arengukava 2016 -2019 kohta. 

 

Piret Vahi oli direktori poolt saadetud Puka Keskkooli arengukava 2016 - 2019 hoolekogu 

liikmetele tutvumiseks ja arvamuse avaldamiseks saatnud  juba 29. märtsil. 

Koosoleku algul tutvustas direktor, Tõnis Mark,  milliseid muutusi on sisse viidud eelmisesse 

arengukava versiooni ning põhjendas, miks nii on tehtud (osa eelmises arengukava versioonis 

ettenähtud tegevustest on juba täidetud, 2016.a. on investeeringuteks aga  ette nähtud 0 eurot 

jne.). 

 

Direktor tutvustas kohalolijatele ka jurist/eksperdi Siim Avi arvamust Puka Keskkooli 

arengukava osas. 

 

Ettepanekuid ega küsimusi arengukava kohta P. Vahi meilile ei olnud saabunud. Direktor 

vastas ka kohapeal tekkinud küsimustele.Ettepanekuid muudatusteks ja täiendusteks ei olnud. 

 

Koosoleku juhataja P. Vahi pani hääletusele järgmise ettepaneku: anda positiivne 

arvamus  Puka Keskkooli arengukava 2016 -2019 kohta. 
 

 

Poolt: 6 häält                Vastu: 1 hääl                        Erapooletu: 0 häält 

 

 

Otsus: 

Anda positiivne arvamus  dokumendile „Puka Keskkooli arengukava 2016 -2019“. 

 

2.Ana Vink küsis direktorilt, miks kooli eelarveprojekti pole arutatud hoolekogus. Direktor 

vastas, et seoses haridusvõrgu ümberkorraldamisega seotud  pidevate koosolekutega jäi see 

tegemata. 

 

 

 

               Piret Vahi                                                                              Ester Muni 

               Koosoleku juhataja                                                                Koosoleku protokollija 


